
 

  
  

Liberecký kraj  

resort školství a sportu  

  

Zápis č. 4  
ze zasedání Komise Rady Libereckého kraje Budoucnost pro LK   

konané dne 30. 5. 2025 od 15:00 hod. na Krajském úřadě 

Libereckého kraje  

Přítomní členové:  

Markéta Červinková (předsedkyně), Tina Honsejková (místopředsedkyně), Matyáš Moc, Zuzana 

Harazinová, Anna Kadlecová, Šimon Knap, Matěj Krejčí, Bohdan Mykulin, David Schmidt, 

František Skrbek, Filip Šťastný, David Zlesák 

 

Online: Šimon Jaromír Římánek, Anežka Hrochová, Berenika Suchánková 

Omluveni: Karolína Machová, Karel Fichtner 

 

 
Hosté: Bc. Anna Provazníková, Mgr. Jana Pavlů 

 

Program:  

1) Zahájení, přivítání 

2) Návrh programu a jeho schválení 

3) Téma: sociální politika Libereckého kraje 

4) Různé 

 

  

Bod č. 1 - Zahájení zasedání 

Zasedání komise zahájila Markéta Červinková, předsedkyně komise. Přivítala všechny přítomné 

členy komise a konstatovala, že komise je usnášeníschopná (15 osob, z toho 12 přítomných 

a 3 online). Dva členové komise se omluvili. Celkem se jednání zúčastnilo 15 osob, 12 přítomných 

a 3 online.   

  

Bod č. 2 – Návrh programu a jeho schválení 

Předsedající otevřela diskusi k návrhu programu, který obdrželi členové v pozvánce. K programu 

neměl nikdo žádné připomínky, program byl schválen všemi přítomnými členy i členy připojenými 

online.  
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Usnesení č. 03/25/BPL/06  

Komise Rady Libereckého kraje Bezpečnost pro LK souhlasí s návrhem programu 4. zasedání 

v roce 2025.  

HLASOVÁNÍ Č.:  1 PRO: 15 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 NEHLASOVAL: 0 VÝSLEDEK: byl přijat 

prezenční 12 - - -  

on-line 3 - - -  

 

Bod č. 3 – Téma: Sociální politika Libereckého kraje 

Předsedkyně komise přivítala členku rady kraje, Bc. Annu Provazníkovou, pověřenou řízením 

resortu sociálních věcí. Ta v krátkosti popsala hlavní činnosti odboru sociálních věcí Krajského 

úřadu Libereckého kraje, a poté členové komise diskutovali na téma sociální péče a sociální 

politika. 

Po diskuzi s členkou rady kraje následovala prezentace Mgr. Jany Pavlů, krajské protidrogové 

koordinátorky, zaměřená na oblast protidrogové politiky kraje. 

Téma neefektivity preventivní péče na školách by komise ráda otevřela se zástupci školského 

odboru na dalších jednání. Debata se otevřela v návaznosti na nejasné vymezení rolí metodiků 

prevence a výchovných poradců. 

Odkazy na webové stránky, o nichž bylo diskutováno v rámci tématu duševního zdraví a obětí 

domácího násilí: 

▪ https://nevypustdusi.cz/ 

▪ https://pod-svicnem.cz/ 

▪ https://www.podejruku.cz/ 

▪ https://www.centrumlocika.cz/ 

 

Bod č. 4 – Různé 

Předsedající sdělila členům komise, že rozhodnutím Zastupitelstva Libereckého kraje komise 

získala dotaci 200.000 Kč na participativní rozpočet a bude zapotřebí co nejdříve nastavit 

pravidla participativního rozpočtu. Na závěr poděkovala všem přítomným členům za účast a 

oznámila, že další jednání komise se bude konat v pátek 13. června 2025. 

 

V Liberci 30. května 2025  

  

  

………………………………………  

Markéta Červinková 

předsedkyně Komise Rady Libereckého kraje Budoucnost pro LK  

  

  

  

  

………………………………………  

Zapsala: Dagmar Kasalová  

tajemnice Komise Rady Libereckého kraje Budoucnost pro LK  
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